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Afgelopen half jaar heeft CreaMEES-MEZENvisie onderzoek gedaan naar de gevaren van mobiele 

communicatie en hoe de overheid hiermee omgaat. Er kan niet anders worden geconcludeerd dan dat 

straling weldegelijk slecht is voor de gezondheid. De rol van de politiek hierin is schokkend. Hieronder de 

belangrijkste conclusies.  

 De overheid/ICNIRP zegt ten onrechte dat 5G geen probleem is, omdat het in nagenoeg dezelfde 

frequenties werkt als 4G. Er is in werkelijkheid weldegelijk sprake van een andere frequenties en 

daarnaast betreft het een andere intensere gepulseerde (=gevaarlijkere) technieken. 

 De overheid/ICNIRP meet met een schaal die  onverantwoordelijk lage waarden aangeeft. 

 De norm van de overheid/ICNIRP is te hoog. Nu, bij een gemiddelde van slechts 0.06% van die 

“veilige” norm, ondervindt 1 tot 3% van de bevolking al hinder. 

 De “veilige” norm van de overheid/ICNIRP mag niet omlaag omdat 5G dan niet werkt. De  

overheid/ICNIRP vindt dus het technisch belang groter dan het gezondheidsbelang. 

 De onderzoeken (van EUR 16.600.000,-)  hebben samen geleid tot de conclusie dat niets bewezen is. 

Dat straling (al dan niet van 5G) veilig is, is daarmee niet bewezen.  

 Er zijn wereldwijd meerdere wetenschappelijke bewijzen dat straling gevaarlijk is voor de 

gezondheid. 

 Er is veel bewijs dat straling gevaar op levert, maar er is geen enkel bewijs dat straling veilig is. 

 De overheid, ICNIRP en ZonMW hebben geen bewijzen en weigeren zich te verdiepen in wereldwijd 

gedane wetenschappelijke onderzoeken die de gevaren van straling wel aantonen. 

  De gezondheidsbelangen rond straling worden binnen de overheid door NIEMAND 

vertegenwoordigd.  

 Door de mobiele communicatie te vervangen door bekabelde communicatie (glas/koper) zou de 

straling afnemen, terwijl het grootste deel van onze applicaties gewoon zouden kunnen werken.  

 Tegenstrijdige belangen liggen bij één ministerie en er kan dus geen gezonde wisselwerking 

plaatsvinden tussen groepen met verschillende belangen. 

 Onze volksvertegenwoordigers komen niet voor ons op, maar zijn onze grootste vijand geworden als 

het 5G en straling betreft. 

 De straling zal de komende paar jaar zo’n 1600x het huidige stralingsniveau worden. 
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 De officiële metingen die er zijn, zijn te ver van de bijzondere bronnen en het aantal metingen is te 

weinig. Ondanks de mogelijke gevaren van 5G en interesse van de bevolking hiervoor, zijn er nog 

geen relevante metingen inzichtelijk gemaakt. 

 Straling is de methode van dataoverdracht met het meeste energieverlies. Dit wordt omgezet  in 

warmte, die invloed heeft op  het klimaat.  

 De overheid lijkt weinig informatie prijs te geven, terwijl tegenstanders duidelijke verklaringen 

hebben. 

 

Wilt u het hele rapport lezen, kijk dan op: http://www.creamees.nl/straling-5g/rapport/ 

Als u ook inziet dat we gevaar lopen, deel dan (de link naar) bovengenoemd rapport en/of deze 

samenvatting. 

Alvast hartelijk dank, 

 

CreaMEES-MEZENvisie                                                                             Uitgave: september 2019 

E-mail: straling@creamees.nl 
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